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Styrelsemöte 
Handbollspojkarna i Tibro 

 
Närvarande: Kristian Lagerström, Kenneth Påhlsson, Peter Söderlund, Magnus 
Pettersson, Mathias Hammar, Jessica Andersson (Tibro HK: Carla Carlqvist, 
Emilia Frendegard, Anneli Hammarström, Veronica Ek Andersson, Beatrice 
Holmberg) 
 

§1 Öppnande av möte 
Peter välkomnar och öppnar mötet 

§2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes 

§3 Val av justerare 
Kenneth Påhlsson 

§4 Tidigare protokoll 
Tidigare protokoll lästes igenom 

§5 Inkomna skrivelser 

13 augusti 18.00 är det sporthallsmöte. Mycket viktigt att vi har bra representation där. IFK 
Karlsborg bjuder in till Beachhandboll under Karlsborgskalaset. 

§6 Ekonomi 
65807kr på kontot. Swish 1069kr. 
Gunta har tagit fram ett kompendium med information alla tittar noggrant på det och ger 
förslag på kompletteringar. 

§7 Seniorverksamheten 
Vi har anmält ett lag i div 3 och ett lag i juniorserien. Fredrik Henricsson har fått uppdraget att 
sondera läget kring både spelare och ledare runt a-laget. Träningsstart i augusti. Matchdag 
på söndagar. Vi har entre. 

§8 Ungdomsverksamhet 
BOLLKOLL 1 för 2014? Vi har 4 ledare för barn födda -14 som anmält intresse. 500kr i avgift 
där boll, t-shirt och vattenflaska ingår. Födda -13 = BOLLKOLL 2. T-shirt och flaska kör vi 
varje år – vara tydliga med den gemensamma avsändaren HPTIBROHK. BOLLKOLL 2 vill 
ha mer än 10 tillfällen! 

§9 Utbildning 
Limmet har gått TS3 14-17 juni. Gunta kollar om vi kan få stöd från kommun, förbund eller 
idrottslyftet. Vi försöker anordna en BAS-utbildning i augusti. 
http://www.svenskhandboll.se/VastergotlandsHandbollforbund/Sokvarautbildningar/  
Mattias har samlat ihop ett gäng intresserade och det finns säker fler. Gunta kollar med 
förbund och lediga hallar. Peter följer upp. 
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§10 Sponsring 
Vi är tydliga med sponsorhusets möjligheter. Vi har skickat ut fakturor för hallskyltar. Vi 
försöker snygga till våra sponsorerbjudande grafiskt, lagfoto, snygga matchbilder osv 
tillsammans med Tibro HK. Vi behöver jobba på att få in nya och för det behöver använda 
alla kanaler vi kan. Här är det läge för ett samarbete med Tibro HK. Kenneth har gjort lite 
insatser kopplat till frågan och vi jobbar vidare. Vi beställer ett nytt vitt matchställ. 

§11 Cafeterian 
Kenneth kommunicerar med kommunen om när renoveringen skall ske och vilka 
förutsättningar som finns för att bedriva verksamhet. Ett möte har hållits med de som visat 
intresse för att driva cafeterian. Kenneth söker Denny som är ansvarig för ombyggnationen 
om vikten av att ombyggnationen sker när det inte är verksamhet i hallen. Hellen har bestämt 
att även innebandyn ska ansvara för cafeterian. Helgerna ska fördelas på alla tre klubbar. Vi 
befinner oss nu i ett läge där vi kanske ska fundera på om vi vill driva detta vidare under 
dessa premisser? Det är mycket arbete och kräver en god organisation för att fungera.  
§12 Administration 
Gunta ansöker om halltider! Vi behöver vara tydliga med att de lag som har seriespel inte 
ska behöva träna på helger OCH att vi nu behöver tider för BOLLKOLL 1 och 2. VI har tagit 
tider kl. 16 och på fredag i många år. A-pojkar studera alla i Skövde och kan inte träna före 
17.30 
Tibro HK funderar vidare på om de kan köpa lite tjänster från vårt kansli Hur går det med 
Föreningspoolen?  

§13 Övriga frågor 

Årsmöte genomfört 19/6 kl. Tibrooverallen kommer att gå i graven pga att Tibro kommun 
väljer att inte sponsra. 

§14 Nästa möte 
5/8 19.00 hos Kenneth 

§15 Avslutande av möte 
Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet 
 

Mötesordförande   Protokollförare 
Peter Söderlund   Kristian Lagerström 
 
_________________________  ____________________________ 
 
Justerare     
Kenneth Påhlsson 
 

_________________________ 
  


